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Številka:900-7/2015 
Datum:17.12.2015
 
 
 
 

Z A P I S N I K 
8. redne seje Občinskega sveta Občine Makole (v nadaljevanju sveta), 
ki je bila dne 17.12.2015 v prostorih sejne sobe Občine Makole. 
 
Sejo je sklical župan Občine Makole g. Franc Majcen in se je pričela ob 17.00 uri. 
 
Prisotni:  

• Župan: Franc Majcen 
• Člani sveta: Andrej Gaberc, Štefka Skledar, Zdravko Krošl,  Alojz Gorčenko, Marjan Dovar, Marko 

Vtič, Ladislav Drosk, Franc Skledar, Primož Babšek, Vinko Kodrič, Franc Skledar, Uroš Veilguni 
• Odsotni:  
• Mediji: Mojca Vtič, Bojan Sinič 
• Drugi: Igor Erker, Mojca Vantur, Vanja Šimenko,  Matjaž Kopše, Matej Škafar 

 
 
K 1. točki dnevnega reda 
Na začetku seje so prisotni vsi svetniki. Svet je sklepčen. 
 
 
K 2. točki dnevnega reda 
 
Župan je v vabilu na sejo podal sledeči predlog dnevnega reda: 
 

1. Ugotovitev sklepčnosti 
2. Določitev dnevnega reda 8. redne seje sveta 
3. Potrditev zapisnika 7. redne seje sveta in 1. dopisne seje sveta 
4. Predlog Proračuna Občine Makole za leto 2016 
5. Odlok o ustanovitvi javnega zavoda Vrtec »Otona Župančiča« Slovenska Bistrica (uradno 

prečiščeno besedilo-UPB1) 
6. Premoženjske zadeve 

- Sklepi o prenosu iz javnega dobra 
7. Predlog sklepa v zvezi z Zakonom o izvrševanju proračuna republike Slovenije za leti 2016 in 2017  
8. Informacija o  stanju pri spremembi Občinskega prostorskega načrta 
9. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 
10. Razno 

 
Župan je predlagal, da se 5. točka se umakne, obravnava se prestavi na naslednjo sejo. 
 
Dnevni red  s spremembo je podan na glasovanje. 
11 glasov ZA, 0 glasov PROTI. Dnevni red je soglasno sprejet. 
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K 3. točki dnevnega reda 
 
Župan je podal zapisnik 7. redne seje v razpravo.   
Marko Vtič je pripomnil, da se strinja z znižanjem sejnin, če se vnaprej sprejme, kam gre denar. 
Župan je podal zapisnik 7. redne seje v potrditev. 
11glasov ZA,  0 glasov PROTI. Zapisnik 7. redne seje je soglasno potrjen. 
 
 
Župan je podal zapisnik 1. dopisne seje v razpravo.   
 
Uroš Veilguni je čestital vsem, ki so glasovali proti. 
 
Matjaž Kopše je podal še obrazložitev glede DIIP. 
 
Marko Vtič je povedal, da dokler ni natančno vedel, o čem glasuje, ni želel glasovati. 
 
Zdravko Krošl je menil, da če bi bila predvidena le asfaltna prevleka, bi bila investicija potrjena. 
 
Primož Babšek je podal pripombo glede čiščenje igrišča. Zaradi parkiranja je olje na igrišču, kar pomeni 
povečano nevarnost za poškodbe. 
 
Župan je podal zapisnik 1. dopisne seje v potrditev. 
10 glasov ZA,  1 glas PROTI. Zapisnik 1. dopisne seje je potrjen. 
 
 
K 4. točki dnevnega reda 
 
Župan je predal besedo predsednikom odborov. 
 
Alojz Gorčenko je predstavil stališča Odbor za gospodarstvo in finance. Povedal je, da so razpravljali tudi o 
realnosti prihodkov. Predlog  odbora je, da se da sredstva predvsem na ceste. Izpostavil je  lokalno cesto 
Pečke-Slov. Bistrica, potrebne pa so tudi investicije v druge ceste. Predstavil je sklepe in predloge odbora.  
Glede prenove igrišča v Makolah je dejal, da ga ni realno pričakovati pred 2018,2019. Povedal je, da je na 
državni ravni trenutno malo financ za občine. Glede same investicije v cesto Pečke-Slov. Bistrica je menil, da 
je smiselno cesto le preplastiti. 
 
 
Zdravko Krošl je predstavil stališča Odbora za okolje in prostor. Predstavil je predloge odbora. 
 
Vinko Kodrič je ob 17.29 zapustil sejo. 
 
Franci Skledar je predstavil mnenje Odbora za družbene dejavnosti 
 
Vinko Kodrič se je ob 17.31 vrnil. 
 
Marjan Dovar je izpostavil mnenje Odbora za zaščito in rešavanje. Izpostavil je, da je odbor zato, da znesek 
za sofinanciranje gasilcev ostane na predlagani višini ali pa se poviša. 
Vprašal je kaj imajo tisti, ki so glasovali za znižanje na tem področju proti gasilcem. 
 
Vinko Kodrič je povedal, da ni proti gasilcem. Daje tudi osebno prispevek za njih. Predlog Odbora za 
gospodarstvo in finance je glede na leto 2015 celo nekoliko višji. 
 
Marjan Dovar je dejal, da so  že v letu 2014 bila rezervirana sredstva za javne poti, nakar je bivši župan to 
črtal. 
Zdravko Krošl je dejal, da na javnih poteh ni investicij že od leta 2013. Gasilcem pa se je postavka zvišaloa. 
 
Alojz Gorčenko je dejal, da so gasilci za gasilski dom že dobili denar v letih 2013, in 2014. V primerjavi s 
cestami je to veliko. 
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Vinko Kodrič je dejal, da je v prejšnjih letih bilo veliko vlaganj v vas Makole, zdaj je treba investirati še drugje. 
 
Marko Vtič je glede vrtca in šole vprašal zakaj odbori predlagajo  znižanje. 
 
Alojz Gorčenko je povedal, da je za vrtec in šolo on predlagal znižanje, ker je treba prisiliti zavoda v 
varčevanje. Menil je, da je v vrtcu je kuhinja, ki bi lahko zagotavljala tudi hrano za šolo. 
 
Ladislav Drosk je predlagal, da se rezervira 2.000 EUR za zamenjavo ležečega policaja v Stodrežu. 
 
Marjan Dovar je predlagal, da se uredijo parkirni prostori. 
 
Na glasovanje je dan sledeči sklep: 
 

Občinski svet je opravil splošno razpravo o predlogu proračuna za leto 2016.  
 
Občinski svet Občine Makole daje predlog proračuna občine Makole za leto 2016 s podanimi 
pripombami v 15 dnevno javno razpravo, ki začne teče s 21.12.2015 in traja do vključno 05.01.2016. 
 
Vpogled v predlog proračuna je možen v sejni sobi Občine Makole in na spletni strani občine 
Makole: www.obcina-makole.si  
 
V času javne razprave lahko vsi zainteresirani vpogledajo v predlog proračuna in predlagatelju 
posredujejo svoje pripombe. Pripombe morajo biti podane v pisni obliki do navedenega roka. 

 
 
11 glasov ZA, 0 glasov PROTI. Sklep je soglasno sprejet. 
 
 
K 5. točki dnevnega reda 
Točka je odpadla. 
 
 
K 6. točki dnevnega reda 
 
Alojz Gorčenko je povedal, da Odbor za gospodarstvo in finance predlaga, da se sklepa sprejmeta, kot sta 
predlagana. 
 
Na glasovanje je dan sledeči sklep: 

Na podlagi 23. člena Zakona o graditvi objektov (Uradni list RS, št. 102/04 – uradno prečiščeno 
besedilo, 92/05 – ZJC-B, 111/05 – odl. US, 93/05 – ZVMS, 120/06 – odl. US, 126/07, 108/09, 61/10 
– Zrud-1, 76/10 – Zrud-1A, 20/11 – odl. US, 57/12, 110/13, 22/14 – od. US in 19/15) in 16. člena 
Statuta Občine Makole (Uradno glasilo slovenskih občin. Št. 2/07 in 45/14) je Občinski svet Občine 
Makole, na svoji 8. redni seji, dne 17.12.2015 , na predlog župana sprejel naslednji  
 

S K L E P 
o ukinitvi statusa javnega dobra 

 

I.  
Nepremičninam  parc. št.:   

- 1364/4 k.o. (775) Dežno, zemljišče v izmeri 101 m2, 
- 1364/7 k.o. (775) Dežno, zemljišče v izmeri 101 m2,  

- 1364/9 k.o. (775) Dežno, zemljišče v izmeri 93 m2, 

- 1364/11 k.o. (775) Dežno, zemljišče v izmeri 59 m2,  
- 1364/13 k.o. (775) Dežno, zemljišče v izmeri 30 m2,  
- 1350 k.o. (775) Dežno, zemljišče v izmeri 396 m2,  
- 1349/1 k.o. (775) Dežno, zemljišče v izmeri 224 m2 
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se ukine status javnega dobra.  
 

II.  
Z uveljavitvijo tega sklepa nepremičnine iz prve I. točke izgubijo status javnega dobra in postanejo 
polna last Občine Makole. 
 

III.  
Ta sklep začne veljati z dnem sprejema na Občinskem svetu in se objavi v uradnem glasilu 
slovenskih občin. 

 
11 glasov ZA, 0 glasov PROTI. Sklep je soglasno sprejet. 
 
 
Na glasovanje je dan sledeči sklep: 

Na podlagi 23. člena Zakona o graditvi objektov (Uradni list RS, št. 102/04 – uradno prečiščeno 
besedilo, 92/05 – ZJC-B, 111/05 – odl. US, 93/05 – ZVMS, 120/06 – odl. US, 126/07, 108/09, 61/10 
– Zrud-1, 76/10 – Zrud-1A, 20/11 – odl. US, 57/12, 110/13, 22/14 – od. US in 19/15) in 16. člena 
Statuta Občine Makole (Uradno glasilo slovenskih občin. Št. 2/07 in 45/14) je Občinski svet Občine 
Makole, na svoji 8. redni seji, dne 17.12.2015, na predlog župana sprejel naslednji  
 

S K L E P 

o ukinitvi statusa javnega dobra 

 

I.  
Nepremičninam  parc. št.:   

- 1078 k.o. (785) Stari Grad, zemljišče v izmeri 629 m2, 
- 1076/1 k.o. (785) Stari grad, zemljišče v izmeri 64 m2,  

 
se ukine status javnega dobra.  
 

II.  
Z uveljavitvijo tega sklepa nepremičnine iz prve I. točke izgubijo status javnega dobra in postanejo 
polna last Občine Makole. 
 

III.  
Ta sklep začne veljati z dnem sprejema na Občinskem svetu in se objavi v uradnem glasilu 
slovenskih občin. 
 

11 glasov ZA, 0 glasov PROTI. Sklep je soglasno sprejet. 
 
 
K 7. točki dnevnega reda 
 
Župan povedal, da gre pri predlaganem sklepu za politični pritisk. Sodelovanje Skupnosti občin Slovenije in 
Združenja občin Slovenije pri aktivnostih, ki nasprotujejo znižanju finančnih sredstev za občine. 
 
Povedal je še, da obstaja predlog župana Slovenske Bistrice, da se naredi skupna seja vseh občin, ki so bile 
včasih pod Slovensko Bistrico (Oplotnica, Poljčane, Makole). 
 
Na glasovanje je dan sledeči sklep: 

 
Občinski svet občine Makole odločno nasprotuje 54. členu, 55. členu in 56. členu Zakona o 
izvrševanju proračuna Republike Slovenije za leti 2016 in 2017 v katerih ta določa višino finančnih 
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sredstev za občine. Svetnice in svetniki ugotavljamo, da Vlada RS in Državni zbor s tako dodeljeno 
višino finančnih sredstev ogrožata smisel in obstoj lokalne samouprave in še dodatno siromašita 
prebivalke in prebivalce občin, ki so zaradi socialne in ekonomske krize že tako zelo prizadeti. Prav 
tako pa državna raven deluje v nasprotju s pravili pravne države, saj že nekaj let določa višino 
povprečnine v nasprotju z Zakonom o financiranju občin.  

  
Svetnice in svetniki  zahtevajo, da se 54., 55. in 56. člen Zakona o izvrševanju proračuna RS za leti 
2016 in 2017 spremenijo tako, da se glasijo:  
 
 

54. člen  
 
Višina povprečnine za leto 2016 znaša 536,00 evra  na prebivalca.  
 
Višina povprečnine za leto 2017 znaša  536,00 evra na prebivalca.  

 
  

55. člen   
 
Se črta.  

 
56. člen  
 
V letu 2016 se  del sredstev za sofinanciranje investicij občin zagotavlja v višini 4% skupne 
primerne porabe občin, ob upoštevanju, da 1 % teh sredstev predstavlja nadomestilo dela 
sredstev za sofinanciranje investicij iz leta 2015 
 
V letu 2017 se del sredstev za sofinanciranje investicij občin zagotavlja v višini 4% skupne 
primerne porabe občin. Delež sredstev, ki ga bo občina porabila za namene vračila 
obveznosti po 23. členu ZFO-1 se ne uvršča v načrt razvojnih programov državnega 
proračuna, pri čemer se za pridobitev osnove za sklenitev pogodbe o sofinanciranju 
smiselno uporabijo določbe četrtega in petega odstavka 23. člena ZFO-1.  Sredstva 
investicijskega transfera se lahko v skladu s 23. in 21. členom ZFO-1 uporabijo tudi za 
plačilo tistih stroškov projektov strukturne in kohezijske politike Evropske unije, ki so nujno 
potrebni za izvedbo projekta,  vendar jih organ upravljanja ne pripozna kot upravičene 
stroške. Med te stroške pa sodi tudi nepovračljiv davek na dodano vrednost, plačan v zvezi z 
njimi. 

 
 
11 glasov ZA, 0 glasov PROTI. Sklep je soglasno sprejet. 
 
 
K 8. točki dnevnega reda 
 
Župan je predal besedo Mateju Škafarju iz podjetja Umarh d.o.o, ki pripravlja spremembo Občinskega 
prostorskega načrta. 
 
Matej Škafar je predstavil zgodovino priprave sprememb Občinskega prostorskega načrta. Predstavil je sam 
postopek, ter povedal, da smo trenutno v fazi osnutka in se pridobiva prvo mnenje nosilcev urejanja 
prostora. Izpostavil je problematiko ali bo potrebno pripraviti celovito presojo vplivov na okolje. Morda je 
smiseln izvzem pobud, ki vplivajo nato. Po prvih mnenjih se izdela dopolnjen osnutek, ta gre v javno 
razgrnitev. V času javne razgrnitve lahko javnost daje pripombe. Nato se izdela predlog, ki gre v pridobivanje 
mnenj. Po pridobitvi pozitivnih mnenj se sprememba Občinskega prostorskega načrta sprejme na 
Občinskem svetu. 
 
Povedal je, da je bilo obravnavanih 170 pobud. 165 jih je bilo uvrščenih v osnutek. Trenutno je še 129 
pozitivnih.  
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Izpostavil je športno igrišče pod Štatenbergom. Ministrstvo za kulturo je podalo na to pobudo negativno 
mnenje. Negativno mnenje je tudi za turistični prostor ob dvorcu Štatenberg. 
 
Glede veterne elektrarne na Plešivcu je negativno mnenje s strani naravovarstvenikov. 
 
Izpostavil je še problematiko poplavnih območij, predvsem v dolini Ložnice. 
 
 
Zdravko Krošl je vprašal kakšno je še predvideno trajanje postopka. 
Matej Škafar je odgovoril, da še nekje 1 leto. 
 
Vinko Kodrič je vprašal kako je z dodatnimi pobudami.  
Matej Škafar je odgovoril, da ni več možno vključiti novih pobud. 
 
 
Svetni so razpravljali tudi o območju, ki je trenutno predvideno kot športni park. 
Zdravko Krošl je predlagal, da naj se tam predvidi stanovanjska gradnja. 
Štefka Skledar se je strinjala s tem 
 
Vinko Kodrič je opozoril, da je treba ustrezno urediti namembnost kjer so ribniki. 
 
 
K 9. točki dnevnega reda 
 
9.1 Javna razsvetljava v vasi Pečke 
Vinko Kodrič : V marcu 2015  smo dali pobudo, Občinski upravi,  za izvedbo javne razsvetljave, v vasi 
Pečke, na odseku Pečke-Srece.  Občinsko upravo smo prosili, da prouči možnosti postavitve vsaj petih luči 
na  cesti št. 946840, zaradi varnosti ljudi in njihovega premoženja na tem območju. 
V odgovoru, ki smo ga prejeli smo bili obveščeni, da se bo v proračunskem letu 2016 izvedel pregled  vseh 
območij, kjer je potrebna postavitev javne razsvetljava. Zato vas ponovno naprošamo, da zgoraj omenjeno 
območje zajamete v planiran pregled in upamo, da bomo deležni tudi izvedbe postavitve razsvetljave.    
Na predlaganem odseku že več kot dvajset let ni bilo nobenega komunalnega urejanja. 
 
 
9.2 Čiščenje greznic 
Marjan Dovar je opozoril, da Komunala Slovenska Bistrica zaračunava predčasno čiščenje greznic, čeprav 
naj bi bilo to v mesečni ceni. 
 
9.3 Hiša Strug 13 
Zdravko Krošl je dejal, da je že pred leti podal predlog glede razlastninjenja nepremičnine na naslovu Strug 
13, kjer ni več lastnikov. 
 
 
9.4 Kolesarske poti 
Zdravko Krošl je vprašal kako je z odkupom zemljišč na katerih je kolesarska pot. 
 
9.5 Koncesija za vzdrževanje cest 
Vinko Kodrič je vprašal ali potekajo aktivnosti za znižanje cene koncesije. 
 
9.6 Sanacija plazov 
Marko Vtič je vprašal kako je s sanacijo plazov v Rovah in Starem gradu 
 
9.7 Možnost plačevanja položnic preko občine 
Štefka Skledar: Vaščanka iz Stopnega se je obrnila name s prošnjo, da naj podam pobudo glede možnosti 
plačevanja položnic občanov preko občine, tako kot imajo to omogočeno občani v sosednji občini Majšperk. 
 
9.8 Odkup zemljišč 
Štefka Skledar: Odkup zemljišč parc. štev.: 736/0, 737/0, 738/0 738/9 in 740/0, k.o. Jelovec v izmeri cca 
8500 m2 – športni park Makole- lastnika Turin Drago, Štefka, na naslovu Makole 81, 2321 Makole. 
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V prejšnjem mandatu je bilo imenovanemu obljubljeno, da bo Občina Makole odkupila predmetno zemljišče, 
zato je bilo tudi prekategorizirano v športni park. Lastnik zemljišča je zainteresiran, da navedeno 
zemljiščečim prej proda. V kolikor občina ni zainteresirana za odkup, naj se mu zemljišče ponovno spravi v 
prvotno stanje oz. zazidalno zemljišče, saj zemljišča kot športni park ne more prodati oz. ne dobi ustreznega 
kupca. 
 
 
K 10. točki dnevnega reda 
 
Seja zaključena ob 18.40. 
 
Zapisal: 
 
mag. Igor Erker  
 
              Občina Makole 

                                       Župan 
                     Franc Majcen 


